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Z A P I S N I K 

sa 120. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. studenoga 2018. u maloj vijećnici s početkom u 7,30 sati 

 

 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio 

Jusufi, voditelj Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 

čitaonice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 

promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ 

Grada Delnica, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući“, Dražen Rački, zapovjednik JVP 

Delnice, Davorin Klobučar, direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda 

gradonačelnika, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Ivica Knežević, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Zvezdana Jerković. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Poslani su materijali za plan proračuna s projekcijama, na stranicama Grada objavljen je 

materijal za javno savjetovanje.  

- Odlazak u Infoprojekt vezano uz plan i projekcije koje ćemo poslati na objavu – tehnička stvar. 

- Obrada plaća za Program zaželi, JOPPD za listopad. 

- Aktivnosti i komunikacija s HZMO vezano za kolegicu koja radi na pola radnog vremena. 

- Početak rada na rebalansu proračuna. 

- Daje informaciju da je dobio e-mail vezan uz Projekt „Rijeka prijestolnica kulture“ prema kojem 

bi sve JLS trebale osigurati iznos od pola milijuna kuna, uz uputu gradonačelnika da nećemo 

sudjelovati s tim iznosom jer tih novaca nemamo. U raspravi je rečeno da iz dokumenata koje 

imamo ne proizlazi nikakva financijska obveza. Zaključeno je da će direktor TZ sazvati sastanak 

na tu temu.  

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima. 

- Završava Mjesec knjige, od programskih aktivnosti provest će se akcija „Knjiga na dar“, 

Kreativna radionica na kojoj će se izrađivati lutke u delničkoj narodnoj nošnji. 

- Odlazak na Interliber s učenicima Osnovne škole. 

- Narudžba zvučnih knjiga koje će se ponuditi školama jer su dobre za djecu s teškoćama u 

razvoju. 

- Ažuriranje web stranice. 

- Nakon natječaja nadležnog ministarstva za informatizaciju kupit će se informatička oprema i 

izraditi izvješće. 

- Pričaonica priča. 

- Snimanje radijske emisije na temu „Zavičaju“ gdje će se predstaviti sve nagrade „Gorančica“ 

dodijeljene do sada. 

- Presložit će se police engleske književnosti. 

 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Sanacija makadam cesta u Krivcu, Turnima, Zapolju i Dedinu te kontrola izvedenih radova. 

- Računi za komunalnu naknadu, najam poslovnog prostora i javnih površina. 

- Servis službenih automobila. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu i ažuriranje podataka za komunalnu naknadu. 

- Hrvatskim cestama poslat će se izvedbeni program zimske službe. 

- Prometno redarstvo. 

- Rješenja za komunalni doprinos i naknadu za nezakonito izgrađene zgrade i izdavanje potvrda. 

- Ažuriranje podataka za kom naknadu 

- Na Lovačkoj ulici ugrađuje se završni sloj asfalta i izvodi horizontalna signalizacija. 

- Nastavak radova na asfaltiranju ceste Biljevina – Razloge. 

- Radovi na Programu raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

- Rad na rebalansu proračuna vezano za komunalnu naknadu. 

- Zamjenica gradonačelnika pita što će se učiniti s dijelom odnesene ceste prema naftovodu 

odnosno u Dedinu. Gordana Piskač: To je nelegalna cesta i nemam namjeru dati nalog za 

popravak jer je cesta opasna. Tko će biti kriv ako se nešto dogodi? Davorka Grgurić navodi da 

se zapravo radi o putu koji je bio napravljen za potrebe gradilišta dok se radila autocesta. Taj 

put je jako opasan. 

 

IVA ŽAGAR 

- Izrada faktura za javne površine i sajam. 

- Obilazak terena vezano uz sječu grana. 

- Skupljanje grana za potrebe adventa. 

- Servis kamiona. 

- Priprema dokumentacije za osiguranje dimnjačarskog automobila i servis. 

- Održavat će se čistoća javnih površina i čišćenje lišća. 

- Pražnjenje kanti za smeće na grobljima. 

 

PETAR HRG 

- Komunikacija s Novim listom vezano za promotivne aktivnosti temeljem dobivene ponude. 

- Sazvat će se sastanak vezan uz temu 27 susjedstava. 

- Aktivnosti po pitanju programa, izvođača i razglasa za Delničku adventsku bajku. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrada izvještaja socijalnih usluga pomoći u kući po domaćicama i pomoćnim radnicima za sve 

korisnike, shodno rješenjima CSS i fakturama za privatne korisnike. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom i Centrom za socijalnu skrb. 

- Prema mogućnostima odradit će se terenski dio posla. 

- Sastanak s logopedicom. 

- Pružit će se sve usluge svim korisnicima. 

- Revizija dokumentacije vezane uz zaštitu na radu od strane Indikatora. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Nastava i vježbe na temu gašenja dijelova objekata, rad i vježbe s armaturama za dobivanje 

pjene. 

- Radovi u klubu, fitness prostoriji i ostali sitni radovi. 

- Prisustvovanje seminaru na temu upotrebe retardanata za gašenje požara. 

- Izrada satnica za plaću. 

- Izrada Sporazuma o prestanku ugovora o radu. 

- Početak rada na Planu osiguranja intervencijske spremnosti. 

- Očekujemo detalje za popravak auto platforme. 

 

 

 



DAVORIN KLOBUČAR 

- Sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ. 

- Sastanak sa Savezom športske rekreacije glede zajedničkih projekata u Delnicama i na Platku. 

- Osmišljavanje dovođenja umirovljeničke populacije u Delnice. 

- Na Platku teku pripreme za skijašku sezonu. 

- U Delnicama će se klizalište otvoriti prvog vikenda u prosincu. 

- Sastanak u Hrvatskom hokejaškom savezu glede aktivnosti u prosincu i siječnju u Delnicama. 

- U Delnicama rade svi objekti. 

- Što se tiče MO Brod na Kupi sazvan je zbor građana za 15. studenoga u 18 sati. Pozvane su 

strukture grada, direktorica „Risnjaka“ i udruge.  

 

GORDANA PISKAČ 

- Radovi na Potoku su gotovi, čekamo isporuku ploča za delnički slap. 

- Konačni obračun i izrada aneksa ugovoru za krovište Kuglane. 

- Aktivnosti vezane uz Sović Laz, očekujemo rješenje o ocjeni potrebe procjene utjecaja na 

okoliš. Elaborat je bio na stranicama ministarstva 30 dana, svi pozvani trebali su se očitovati ali 

nisu, a bez toga se ne može izdati očitovanje.  

- Potpisan je zapisnik o primopredaji radova e-punionice za bicikle. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Poslani su materijali za sjednicu Gradskog vijeća koja će se održati 22. studenoga, obrada 

materijala i priprema za tisak i objavu. 

- Izrada zapisnika sa sjednica komisija za stipendije i prijedlog odluka o rang listama i javna 

objava. 

- Danas se sastaje Odbor za socijalnu skrb zbog izmjene i dopune Odluke o socijalnoj skrbi, slijedi 

objava savjetovanja sa zainteresiranom javnosti. 

- Objava savjetovanja sa zainteresiranom javnosti Odluke o javnim priznanjima. 

- Danas će se, jedan školski sat, prezentirati učenicima Srednje škole Savjet mladih, slijedi javni 

poziv za formiranje Savjeta mladih te priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Sastat će se Odbor koji će razmotriti Lokalnu strategiju za invalide koja ponovo ide na sjednicu 

Gradskog vijeća nakon što se objavi savjetovanje sa zainteresiranom javnošću. 

- Statut je na savjetovanju vezano uz tehničke izmjene i priprema se za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Održat će se sjednica Stožera civilne zaštite, redovno donošenje analize sustava CZ i dogovor 

oko vježbi u idućoj godini. 

- Priprema natječaja za prodaju zemljišta po zahtjevu. 

- Rješavanje upita za otkup zemljišta na barutani. 

 

 

 

Dovršeno u 8,00 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


